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洲际人生 知行天下

InterContinental® Shenzhen WECC
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轻松转场于繁忙的会展中心和静谧的“城中绿洲”之间

酒 店 步 行 约 1 0 分 钟 即 可 到 达 深 圳 国 际 会 展 中 心



Confidential © IHG 2023 

酒店优势

3

洲际人生 知行国展

➢ 深圳国际会展中心洲际酒店坐落于深圳西部会展新城，与展馆为邻

是专为世界级会展综合体——深圳国际会展中心量身定制的国际奢华品牌酒店

➢ 50-280平方米客房豪华智能客房

50-280 Sqm oversized luxury smart guest room

➢ 可进车辆的灵活多变室内及户外宴会会议空间

Vehicle accessible and flexible indoor and outdoor activity space

➢ 洲际甄选品牌餐厅 - 彩丰楼中餐厅、恰餐厅及酒吧

Branded restaurants - Cai Feng Lou Chinese Restaurant, Char Grill & Bar by IHG

➢ 品牌特色：洲际行政酒廊、洲际特色礼宾、洲际行家主厨

Brand  Hallmark: Club InterContinental, InterContinental Concierge, Insider Chef

InterContinental Shenzhen WECC is located in the Western Shenzhen World 

Exhibition & Convention Center, adjacent to the center’s exhibition hall. Designed 

to complement the world-class exhibition complex
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洲际人生 知行国展

目的地
Destination

用时
Time

交通方式
Way

国展北站（12号、20号线）
Shenzhen World North Station

10 min
步行
By Walk

深圳国际会展中心（宝安）
Shenzhen World Exhibition & Convention 

Center (Bao’an)

10 min
步行
By Walk

宝安国际机场
Shenzhen Bao’an International Airport

35 min
驾车
By Car

蛇口邮轮码头
Shekou Cruise Home Port

35 min
驾车
By Car

福田站
Futian Railway Station

50 min
驾车
By Car

深圳北站
Shenzhen North Railway Station

60 min
驾车
By Car
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沿江高速国际

会展中心出口/国展立交

洲际人生 知行国展
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尊享奢华舒心下榻

E X P E R I E N C E  T H E  P I N N A C L E  

O F  L U X U RY A N D  

U N M AT C H E D  C O M F O RT
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洲际客房

➢ 酒店拥有359间豪华智能客房和套房，面积自50-280平方米不等。

➢ 全景落地窗营造多维度观景视野，城市繁华或会展河之景尽收眼眸。

➢ 客房设有办公区，开放式化妆间及浴室，空间既通透又兼顾私密性。

➢ 套房另设有独立的起居区及会客区。

➢ 客房以设计语言礼赞城市的变迁与活力，从床头背景墙上的抽象几何艺术表达“城市节拍”，

到地毯图案中线条勾勒的“城市剪影”，细节尽显匠心巧思和奢华质感。

➢ The hotel has 359 luxurious, intelligent rooms and suites, ranging in size from 50 to 280 

square meters. 

➢ Each room features panoramic floor-to-ceiling windows that offer multi-dimensional 

views, including a panoramic view of the cityscape or Exhibition River. 

➢ Each room is equipped with a practical workspace area, a walk-in closet and a spacious 

bathroom. The space is both transparently open and magnificently private. 

➢ Suites also have a separate living room and reception area. 

➢ All rooms employ a design language that celebrates the remarkable transformation and 

vitality of Shenzhen. From the abstract geometric art on the bedside backdrop wall that 

expresses an "urban beat" to the "city silhouette" drawn by lines in the carpet pattern, 

the details are full of ingenuity and opulence.
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洲际客房

房型
Room Types

数量
Qty.

面积（平米）
Space (Sqm)

豪华大床房
1 King Classic

60 50

豪华双床房
2 Twin Classic 

61 50

城景豪华大床房
1 King Classic City View

60 50

城景豪华双床房
2 Twin Classic City View

65 50

行政豪华大床房
1 King Classic Club Floor

42 50

行政豪华双床房
2 Twin Classic Club Floor

36 50

开放式套房
1 King Junior Suite Living Area

13 70

单卧套房
1 King 1 Bedroom Suite Living Dining Areas

13 120

大使套房
Ambassador Suite

4 150

皇家套房
Royal Suite

1
280

豪华无障碍大床房
1 King Classic Accessible

4 50

合共 

Total
359
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洲际客房

客房配套设施：

Room Facilities:

➢ 独立浴缸及步入式淋浴间

Separate bathtub & walk-in shower

➢ 智能马桶

Smart toilet

➢ Byredo洗浴用品

Byredo bathroom amenities
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洲际套房

套房配套设施一览Suite Facilities:

➢ 行政套房配备步入式衣帽间及备餐间

Executive suite with walk-in closet and pantry

➢ 智能马桶 Smart toilet

➢ Byredo洗浴用品 Byredo bathroom amenities

➢ 戴森吹风机 Dyson hair dryer

➢ 胶囊咖啡机 Capsule coffee machine



Confidential © IHG 2023 11

皇家套房
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洲际行政酒廊  

洲际行政俱乐部位于酒店19层，采用增进社交互动的全新设计概念，开放式的布局视野开阔，各功能区巧妙分隔，每一寸空间均是一湾宁静的休憩地。

宾客可在此享用中西式早餐、每日下午茶，体验晚间欢乐时光和鸡尾酒会。另设有静谧包房，是小型会晤或聚会的私享之所。

Situated on the 19th floor, the hotel's Club InterContinental adopts a new design concept that enhances social interaction. 

The open layout features a wide view and functional areas that are cleverly separated, creating a serene and restful atmosphere.

Guests can enjoy both Chinese and Western-style breakfast, daily afternoon tea, evening happy hour and the club's cocktail party.

There is also a private room that is ideal for small meetings or gatherings.
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健身中心  

健身房位于3层，配备知名品牌健身器材、瑜伽室、干湿蒸桑拿房和室内无边际恒温泳池。

运动时透过落地窗可欣赏户外花园的美景。健身教练为宾客定制专属运动方案，高效充沛体能。

室内泳池面向会展河，长25米、宽 9米，拥有独立漩涡按摩功能。屋顶设计造型宛如千帆出海，水光波影中，尽享畅游亲水之乐。

The hotel's fitness center is situated on the third floor and is equipped with state-of-the-art fitness equipment, a yoga room, a wet and dry steam room, and a heated indoor 

swimming pool. Floor-to-ceiling windows offer views of the outdoor garden while guests work out. 

Fitness coaches are available to customize exclusive exercise programs for guests to help them be efficient and energetic.

The indoor swimming pool is situated opposite the Exhibition River. It is 25 meters long and 9 meters wide, and has an independent whirlpool massage function. The roof 

is designed to resemble a thousand sails sailing out to sea, providing a stunning backdrop for swimmers.
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洲际行家会议

CATERING & EVENTS
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宴会&会议场地容量

Banquet Hall
宴会及会议

Dimensions (㎡)
面积 (平方米)

Length (m)     
厅长 (米)

Width (m)
厅宽 (米)

Height (m)
厅高 (米)

Floor
楼层 Banquet

宴会式
Classroom
课桌式

Theater   
剧院式

U Shape   

U型
Reception
酒会式

Aden Ballroom
伊敦大宴会厅

1200 49.5 21.8 9 2F 720 810 1225 350 1000

Aden Ballroom Foyer
伊敦大宴会厅前厅

480 46.5 9.7 9 / / / / / /

Aden Ballroom-A
伊敦大宴会厅-A

430 17 21.8 9 2F 216 200 380 120 330

Aden Ballroom-B
伊敦大宴会厅-B

420 16.8 21.8 9 2F 216 200 380 120 330

Aden Ballroom-C
伊敦大宴会厅-C

350 13.6 21.8 9 2F 168 150 300 85 300

Aden Ballroom A+B
伊敦大宴会厅A+B

850 34.8 21.8 9 2F 480 430 800 260 750

Aden Ballroom B+C
伊敦大宴会厅B+C

770 31.8 21.8 9 2F 432 380 700 200 650

Sailing Junior Ballroom
启航宴会厅

480 26 16 3.5 1F 264 235 400 160 350

Sailing Junior Ballroom Foyer
启航宴会厅前厅

200 26.4 7.2 3.5 / / / / / /

Sailing Junior Ballroom-A
启航宴会厅-A

240 13 16 3.5 1F 120 108 200 45 150

Sailing Junior Ballroom-B
启航宴会厅-B

240 13 16 3.5 1F 120 108 200 45 150

Meeting Room-1
会议室-1

78 7.9 9 3 2F 48 48 80 21 50

Meeting Room-2
会议室-2

81 7.9 9.4 3 2F 48 48 80 21 50

Meeting Room-3
会议室-3

90 7.9 9.9 3 2F 48 48 80 21 50

Meeting Room-5
会议室-5

53 7.6 6.4 3 2F 24 18 30 21 30

Boardroom
董事会议室

73 6.3 8.7 3 2F / / / / /

Wedding Terrace
婚礼草坪

600 42 14 / 3F 252 / / / /
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场地平面图

2 F  平面图
2 F  F L O O R  P L A N
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1 F  平面图
1 F  F L O O R  P L A N

3 F  平面图
3 F  F L O O R  P L A N

场地平面图
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宴会及会议

超过3,300平方米室内外宴会及会议活动场所，分布于1-3层，

拥有与酒店宾客分流的独立宴会大堂、

2个宴会厅、5个多功能厅、户外庭院和户外草坪，

为各类高端会议、盛大婚宴和私人定制派对提供多样化的场地解决方案。 

The hotel boasts more than 3,300 square meters of indoor and outdoor 

meeting and conference space across several venues. Spread out over floors 

1-3 are 2 ballrooms with an independent foyer, 5 multi-functional meeting 

rooms, several outdoor courtyards and a spread of pristine lawn space. 

We've got the right venue for a wide variety of events, including important 

meetings, grand wedding banquets and customized private parties.

宴会大堂

伊敦大宴会厅

启航宴会厅
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宴会厅

启航宴会厅和伊敦大宴会厅位于1—2层，

可经由直达手扶楼梯上、下往返，

面积分别为480平方米和1,200平方米。

汽车可直接驶入的伊敦大宴会厅，层高9米，无柱设计。

可同时举办60桌宴会活动或1,200人会议，

整个无柱式宴会厅可根据不同需求灵活分隔为3个独立的宴会区域，

并配备超大P2高清LED屏和4D全息投影系统。

The 480-square-meter Sailing Junior Ballroom and 1,200-square-

meter Aden Ballroom are located on the first and second floors, 

respectively, and are accessible via up and down escalators. 

The Aden Ballroom, which can be entered by car, has a ceiling 

height of nine meters and a pillarless design. It can accommodate 60 

banquet tables or 1,200 meeting-style attendees. 

The entire ballroom space can be flexibly divided into three separate 

banquet areas to meet various needs. 

It is equipped with an extra-large P2 high-definition LED screen and 

a 4D holographic projection system.

2层伊敦大宴会厅

1层启航宴会厅
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婚礼草坪&户外庭院

酒店内共有2个户外花园。600平方米户外婚礼草坪，位于3层，客梯直达，俯瞰城市景观，享受户外的自然惬意，

是精品酒会宴会、户外时髦社交派对与精致婚礼的优选举办地。

300平方米的1层户外庭院，可容纳50人出席，是精致个性活动的佳选。

The hotel boasts two outdoor gardens, both of which are available for guests' use. The first garden, a 600-square-meter outdoor wedding lawn, is located on the third 

floor and is directly accessible via passenger elevator. This garden is ideal for boutique cocktail parties, fashionable social events and romantic weddings. 

The second outdoor space, a 300-square-meter courtyard on the first floor, can accommodate up to 50 people and is perfect for small, intimate gatherings. 
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多功能厅

5个多功能厅

面积从53至90平不等

配有宽敞、可作为茶歇区使用的开放式休息区。

The hotel also has five multi-functional meeting rooms

ranging in size from 53 to 90 square meters

all of which utilize open-plan seating

that can be set up as a coffee and tea break area.
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悠享地道中外美馔

RESTAURANTS & BARS
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地道中外美馔

餐厅
Outlet

位置
Level

面积㎡
Space

餐位
Pax

彩丰楼

Cai Feng Lou

2层

2/F
650 136

恰餐厅及酒吧

Char Bar & Grill

1-2层

1-2/F
556 126

悦餐厅

Commune 

1层

1/F
820 154

大堂酒廊·1872

Lobby Lounge·1872

1层

1/F
538 80
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彩丰楼中餐厅

餐厅位于2层，作为洲际酒店集团旗下的高端中餐品牌， “彩凤献吉”的设计灵感之源意寓美好。

以低调奢华的新派粤菜和融合菜为主，辅以川湘菜和本地特色菜系。

出品包含传统粤式点心、九州佳酿、彩丰好酒、九洲精选茶饮，为宾客揽尽九州古今独特佳肴。

设有6间以花鸟命名的包房，每间包房设计各具特色、尊贵典雅，适合商务宴请或亲友聚会。

Located on the 2nd Floor, Cai Feng Lou Chinese Restaurant is a superior Chinese restaurant brand under the InterContinental Hotels Group. The venue is inspired 

by the "Cai Feng Lou," a mythical bird that symbolizes high virtue and grace in Oriental culture. What's served is low-key and luxurious Cantonese cuisine that 

welcomes diners to enjoy culinary delicacies that blend tradition with the contemporary dining experience. Select Sichuan-style dishes and local specialties are 

also on the menu. The Cai Feng Lou experience is highlighted by traditional Cantonese dim sum, fine wines and select tea drinks. The restaurant has 6 private 

rooms named after flowers and birds. Each has its distinct design, nobility and elegance, and is ideal for business dinners and intimate gatherings.

梁桂鸿师傅

彩丰十味创始人

拥有米其林餐厅及黑珍珠餐厅丰富主理经验
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恰餐厅及酒吧

CHAR bar & grill ，高端美式牛排馆及酒吧。以全球精选牛扒、海鲜珍馐为主打，搭配国际甄选葡萄酒而闻名。

所有牛肉来自进口安格斯谷饲M5-M9级，澳大利亚杰克溪谷和牛4-5级和斯道克亚德上品。同时提供墨西哥盛产的龙舌兰和梅斯卡尔鸡尾酒佐餐。

餐厅和酒吧分布在上下两层，设计源自“城市之中博物馆”的概念。餐厅区提供包厢、卡座不同形式餐位选择。

每日晚餐“恰时相遇”恰恰舞谢客礼，让宾客感受到热情洋溢和用心款待。

CHAR bar & grill is an upscale American steakhouse and bar renowned for its global selection of steaks and seafood delicacies paired with internationally selected 

wines. All beef served at CHAR is imported from Angus Valley M5-M9 grades, Australian Jack Valley Wagyu grades 4-5 and Stockyard top grade. More than a 

fabulous selection of beef, tequila, and mezcal cocktails—made famous in Mexico—are served to accompany your meal. 

CHAR's restaurant and bar occupy the upper and lower floors in a design concept conveying a "museum in the city." 

Additionally, the “Meet at the right time” Cha Cha dance ceremony will have guests feeling enthralled by CHAR's hospitality.

2 0 2 4 年 第 一 季 度 营 业
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悦餐厅

餐厅位于1层，面积820平方米，绿意环绕的室内、室外花园餐区共175个餐位，透过落地玻璃窗，尽览一派自然生机。

每日供应自助早餐、零点美味，节假日和周末提供自助午晚餐美食，更有季节主题和节日主题选择。

菜单荟萃中外美馔和品牌特色，包含亚洲和中西风味，烤沙井生蚝、火焰牛肉、现烤牛肋排等招牌菜品。

开放式厨房和吧台设计，可现场烹制菜肴，提升宾客互动体验。24座共享长桌和独立包房，是商务用餐和私人聚会的优选。

Commune All Day Restaurant is situated on the first floor of the hotel, occupying an area of 820 square meters. It has a seating capacity of 175 people, with indoor 

and outdoor garden dining areas, the latter surrounded by greenery. Buffet breakfast and à la carte delicacies are served daily, with buffet lunch and dinner available 

on holidays and weekends. Seasonal and festival-themed options are on offer year-round. Commune’s menu combines Chinese and international delicacies 

representing a range of distinctive characteristics found in Chinese, Asian and Western cuisines. Among these include Shenzhen’s famous grilled local Shajing

oysters, flame beef, grilled beef ribs and other signature dishes. The show kitchen design allows diners to enjoy open-view cooking and interact with the chef. 
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大堂酒廊·1872

“1872”以轮船招商局诞生之年命名，位于1层，设有沙发区、吧台区、户外花园下午茶区，是商务会谈和社交聚会的时尚休闲之所。

供应简餐、创意小吃、茗茶、手冲咖啡和时令新品。品味户外花园庭院下午茶和主题下午茶之时，宾客可于桌边现烤炙烧三文鱼芝士寿司卷，自制柚子卡曼橘液氮

爆米花，亦可流连室外零售市集，在各式潮流饮品中选择心仪之款畅饮，感受美好难忘的悠闲时光。

“1872" lounge, named for the year in which the China Merchants Steam Navigation Company was founded, is located on the hotel's first floor. 

It features a comfortable sofa area, a bar section and an outdoor garden. A stylishly casual venue that is ideal for business meetings and social gatherings, "1872" 

serves light meals, creative snacks, teas, freshly brewed coffee and seasonal items. 

Guests can further enjoy freshly grilled salmon cheese sushi rolls at their table while savouring Afternoon Tea in the outdoor garden, or sample the homemade 

grapefruit Kaman orange liquid nitrogen popcorn. Alternatively, they can wander around the outdoor retail market and choose their favourite from a variety of 

trendy drinks. At "1872," you can drink freely and enjoy a leisurely good time.
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户外庭院
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洲际人生 知行天下

中国广东省深圳市宝安区福园二路93号会展湾东城广场二期7栋101

101 Block 7 Phase 2, East City Plaza, Expo Bay, No. 93 Fuyuan 2nd Road, 

Bao 'an District, Shenzhen 518103, Guangdong Province, P. R. China 

邮件 Email: info@icwecc.com

电话 Tel: +86 (0) 755 3337 8888 

传真 Fax: +86 (0)755 3337 8888

InterContinetal.com丨400 884 0888


	Front Covers
	幻灯片 1: 洲际人生 知行天下 Live the intercontinental life
	幻灯片 2
	幻灯片 3: 洲际人生 知行国展 Live the intercontinental life at wecc
	幻灯片 4: 洲际人生 知行国展 Live the intercontinental life at wecc
	幻灯片 5

	Section dividers
	幻灯片 6: 尊享奢华舒心下榻
	幻灯片 7: 洲际客房  Guest Room
	幻灯片 8: 洲际客房  Guest Room
	幻灯片 9: 洲际客房  Guest Room
	幻灯片 10: 洲际套房  suite
	幻灯片 11: 皇家套房  royal suite
	幻灯片 12: 洲际行政酒廊  club InterContinental
	幻灯片 13: 健身中心  Fitness center
	幻灯片 14: 洲际行家会议
	幻灯片 15: 宴会&会议场地容量  Capacity chart
	幻灯片 16: 场地平面图 Floor Plan
	幻灯片 17: 场地平面图 Floor Plan
	幻灯片 18: 宴会及会议  Catering & Events
	幻灯片 19: 宴会厅  ballrooms
	幻灯片 20: 婚礼草坪&户外庭院 WEDDING Terrace & garden
	幻灯片 21: 多功能厅 multi-functional meeting rooms
	幻灯片 22: 悠享地道中外美馔
	幻灯片 23: 地道中外美馔 RESTAURANTs & BARS
	幻灯片 24: 彩丰楼中餐厅 CAI FENG LOU Chinese Restaurant
	幻灯片 25: 恰餐厅及酒吧 char grill & bar
	幻灯片 26: 悦餐厅 commune all day dining
	幻灯片 27: 大堂酒廊·1872 LOBBY Lounge
	幻灯片 28: 户外庭院 garden

	Main Doc
	幻灯片 29: 洲际人生 知行天下 Live the intercontinental life


